
Referat af Aktivbestyrelsens møde onsdag d. 15.06.2022 

Tilstede: Dilan, Dilek og Halime 

Afbud: Nazia, Florija og (Murthada - Ferie). 

 

• Velkomst og kaffe. 

• Halime er hermed valgt som kasserer for Aktivbestyrelsen. 

• Dilek er valgt som ordstyrer. 

• Dilan skriver referat. 

• Dilek skal høre Berendsen om papirdispensere til de anvendte lokaler af klubberne og 

Aktivbestyrelsen.  

o Derudover skal hun også høre om viskestykker, klude, håndsæber til alle lokaler. 

• Børnefesten 

o Vi har snakket om, at der mangler et par ting, der skal være styr på inden festen, så 

tingene kører snildt på dagen, og børnene hygger sig til det optimale.  

o Der skal yderligere to møder til inden festen, så vi er sikre, at alt kan nås.  

• Lektiecaféen forventes at sættes i gang en gang efter sommerferien. Frivillige undervisere 

skal endnu findes og der vil inden da blive lagt opslag op til, hvem der kunne tænke sig at 

påtage sig ansvaret.  

• Motionsklubben har nogle ønsker, som de gerne vil have hjælp til i forbindelse med noget 

inventar. Dette bliver imødekommet har vi besluttet. 

• Et skema for rengøringstjans i fællesgange ved Motionsklubben er lavet og printet ud. Maria 

vil finde en passe ramme til denne, så den kan hænges ude på gangen. 

• Næste møde bliver 10. August 2022. 

• God sommerferie! 


